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Abstract (en)
The invention relates to a process for the manufacture of self-adhesive patterns with an ink-jet printer. In order to produce such patterns which are
largely protected against aggressive mechanical, chemical and optical stressing, it is proposed according to the invention that - a coated surface
(1) of a non-self-adhesive carrier film (2) is printed by means of the ink-jet printer, - the printed surface (1) of the carrier film (2) is covered with a
transparent self-adhesive film (3) such that the adhesive layer (5) of the self-adhesive film (3) contacts the printed surface (1) of the carrier film (2)
and - the self-adhesive film (3) is peeled off the carrier film (2), the part of the coating (5) of the self-adhesive film (3) remaining adhering. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung von stelbstklebenden Mustern mit einem Tintenstrahldrucker. Um derartige Muster zu erzeugen,
die weitgegend gegen mechanische, chemische und optische agressive Beanspruchung geschützt sind, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß
eine beschichtete Oberfläche (1) einer nichtselbstklebenden Trägerfolie (2) mit dem Tintenstrahldrucker bedruckt wird, die bedruckte Oberfläche
(1) der Trägerfolie (2) mit einer transparenten Selbstklebefolie (3) so belegt wird, daß die Klebeschicht (5) der Selbstklebefolie (3) die bedruckte
Oberfläche (1) der Trägerfolie (2) berührt und die Selbstklebefolie (3) von der Trägerfolie (2) abgezogen wird, wobei der Teil der Beschichtung (5)
der Selbstklebefolie (3) haften bleibt. <IMAGE>
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